

Protokoll Styrelsmöte

Mötesdatum: 2016-04-03 kl 17:00 Fridentorp



Närvarande (markerade med X efter namn)

Helena Ageland
Jan Hultgren x
Carola Granström x
Marianne Johansson
Ann-Sofie Hansson x
Marianne Larsen x

Maria Asklund x
Anders Eweström x
Emma Asklund x

Dagordning:

Beslut:

1) Mötet öppnas	Mötet öppnades av v. ordf. Jan Hultgren
2) Godkännande av föregående protokoll	Föregående protokoll godkänns
3) Val av sekreterare & justerare	Sekreterare Ann-Sofie Justerare Carola
4) Godkännande av dagordning	Dagordning godkändes
5) Åtgärdslistan / Föregående protokoll	Helena har inte hunnit kontakta någon elektriker ang. utebelysningen, mötet beslutar att avvakta vidare åtgärder till nästa möte då vi förväntas ha fått in en offert på hela belysningen (Eon)
6) Ekonomi	Carola informerar om Swish, numret står på hemsidan och lapp med numret kommer att sättas upp i ridhuset för lättare betalning av dagsbiljetter. Swish har redan använts vid pay and jumpen och fungerar utmärkt. Carola ska diskutera vidare med banken ang. ev. avskrivning på ridhuset. Carola har fått ett betalkort för att kunna sätta in pengar via insättningsbox. Kortet kan laddas med pengar och användas vid inköp av material till exempelvis på fixardagar, kod finns. LOK stöd gav 16920 kr Pay and Jump 5320 kr i anmälningsavgifter samt ca 1500 kr i cafeteria!
7) Medlemmar	7 nya medlemmar.

8) Tävling	<p>Pay and Jump 2/4, 66 startande, väldigt uppskattat. Dock behövs bättre framförhållning och mer planeringstid i fortsättningen.</p> <p>Valborgsdressyr; proposition ute på TDB funktionärer önskas, pay and jump på gräsbanan beslutad två veckor innan Junitävlingarna i hoppning</p>
9) Anläggningen	<p>Fixardag bestäms till 23/4 kl 9-12</p> <p>Renovera stöd/infångare till våra tävlingshinder. Carola kollar TR om det finns regler för höjd på stöd.</p> <p>Domartornet ska ses över ev. bytas några brädor.</p> <p>Hålet vid framhoppningen, Helena kollar med kommunen enligt tidigare ök.</p>
10) Utbildning	<p>Löshoppning 23-24/4 (ev bara söndag om det blir för få anmälningar)</p> <p>Maria Sundin, mental träning är bokad i två delar; avsutten föreläsning den 25/4 och uppsutten clinic 16/5 inbjudan finns på hemsidan.</p> <p>Körkortsutb 15 st anmälda datum bokade och skickade till de som anmält intresse.</p>
11) Övriga frågor	<p>Pris klubbjackor 700kr beställning via Maria Asklund.</p> <p>Beställning av tävlingsschabrak bordlägges.</p> <p>Jennys fråga ang ridläger är ok för styrelsen men inväntar svar från Jenny på föreningens frågor innan besked lämnas. (Helena)</p> <p>Marianne J styrelsefunderingar bordlägges till nästa möte.</p> <p>Fråga ang. om det är ok med hundträning utanför ridhuset bordlägges till nästa möte.</p> <p>MR har ställt frågan om att få låna vårt dressyrstaket till Ribban, styrelsen beslutar att det är OK efter våra tävlingar 1/5.</p> <p>Ungdomsek. Önskar tröjor med tryck: <i>SSRF Ungdomsektion</i>. Ok att kontakta tryckeri för prisuppgift, trevligt initiativ.</p> <p>Ungdomsek. önskar föreläsning i 1:a</p>

	hjälp för häst, Ann-Sofie frågar Johanna (veterinär) om hon har möjlighet.
12) Nästa möte	8/5
13) Mötet avslutas	Vice Ordförande avslutar mötet

Vid protokollet:

ANN-SOFIE HANSSON

Justeras:

CAROLA GRANSTRÖM

